



長者牙科外展服務計劃

Outreach Dental Care Programme for the Elderly



服務範圍

政府指定的非政府機構會派出外展隊為長者提供免費實地口腔檢查及治療，並為護理人員、長者及其家人提供實地口腔健康教育活動。

Scope of Services

Non-government organization appointed by the government will provide free on-site oral checkup and treatment for the elderly, and on-site oral health education activities to elderly, their family members and caregivers.

服務對象

持有香港身份證，並居於已獲社會福利署發牌的安老院舍、護養院、盲人護理安老院、或年滿60歲並使用獲社會福利署列載的長者日間護理中心/單位服務的人士。

Target Beneficiaries

Person who holds a valid Hong Kong Identity Card, and residing in Residential Care Homes, Nursing Homes or Care and Attention Homes for the Aged Blind licensed by the Social Welfare Department, or aged 60 or above and using services of Day Care Centres/Units for Elderly listed by the Social Welfare Department.



衛生署
Department of Health

如有查詢，請與安老院舍或長者日間護理中心聯絡。

For enquiries, please contact the Residential Care Home or Day Care Centre/Unit